
 

Zápis č. 2 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 26. 2. 2024 

 
Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   18:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml., Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý 

Omluven: - 

Hosté:   Petr Pokorný, zástupci pronajímatelů pozemků v Nedabyle 

Zapisovatel:   Tereza Suchá 

Ověřovatelé zápisu:  Rudolf Červený, Václav Paleček 
 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno všech 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

 

NÁVRH PROGRAMU: 

1. Schválení programu 

2. Řešení umístění stání pro Bio odpad a tříděný odpad na pozemku p.č. 120/1. 

3. Návrh SoD na akci „Změna užívání, zateplení a stavební úpravy obecního objektu v k.ú. 

Doubravice“ v rámci Operačního programu životního prostředí ČR. 

4. Řešení přeúčtování nákladů spotřeby el. energie a vody pro nájemce obecních prostor. 

5. Příspěvek (dar) na podporu a provoz prodejny v obci pro rok 2024. 

6. Samoobslužný – chytrý box pro občany obce. 

7. Informace o průběhu přípravy projektu na vytvoření projektové dokumentace pro novou 

komunikaci p.č.103/1. 

8. Informace o průběhu prací projektu „Revitalizace návsi a sezení pod lípou“. 

9. Plán a příprava projektů k realizaci pro rok 2024. 

10. Příprava podkladů pro „Zprávu o uplatňování ÚP obce“. 

11. Řešení možnosti darů (charita) pro rok 2024. 

12. Ostatní 

a. Informace o termínu (4.3.2024) konečného přezkoumání hospodaření za rok 2023 

b. Informace o připravované akci „Úklid obce Doubravice“ v rámci akce „Ukliďme 

Česko“ + II. ročník akce „Doubravický blešáček“ 

c. Informace o termínu (27.4.2024) „Svoz velkoobjemového odpadu“ v obci 

d. Informace o proběhlé kompletní Inventuře obecního majetku 

 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů): 

 

13. Řešení situace obecních pozemků v Nedabyle 

14. Schválení navýšení úvazku pracovníka OÚ  

15. Žádost o příspěvek na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizace Nová Ves 

16. Žádost o vyjádření k projektované přípojce NN 

17. Dokončení úpravy rozvaděče a doplnění světel v obci 

18. Informace o proběhlé kontrole Finančního výboru za 3 a 4.Q 2023 

19. Schválení návrhu pasportu komunikací obce a pasportu dopravního značení obce 

20. Schválení rozšíření komunikace v kata. Území Doubravice p.č. 639/2 

 

 

 
 

 
 



 

Bod č. 1. Schválení programu 
Starosta Radim Šupka přednesl zastupitelům navržený program s úpravou zařazení 

nových bodů. Navrženým zapisovatelem zápisu č. 2 je Tereza Suchá. 

 

Návrh usnesení č.1/2/2024:  

Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku s úpravou navrženého programu a 

zapisovatele.  

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 
Bod č. 2. Řešení umístění stání pro Bio odpad a tříděný odpad na pozemku 

120/1 
Starosta Radim Šupka zastupitele opět informoval o pokračujících jednáních a sporech s majitelem 

sousedního pozemku 117/3 panem Petre Pokorným. Na základě předchozího usnesení ZO byla 

oslovena firma, tak aby provedla terénní úpravy na části pozemku 120/1, aby zde mohla být 

vybudována plocha pro technickou vybavenosti obce. Probíhající práce však napadl majitel 

sousedního pozemku 117/3 pan Petr Pokorný, který s uvedenými úpravami nesouhlasí. Proto byl 

starostou obce pozván na zasedání ZO, tak aby bylo dosaženo případné dohody.   

 

Pan Petr Pokorný opět všem zastupitelům přednesl své požadavky a návrhy, jak dané místo 

upravit. Zastupitelé se naopak snažili vysvětlit stanovisko obce a občanů, kteří danou plochu 

využívají pro technickou vybavenost dlouhodobě a obec s tím také vždy počítala.  

 

Na základě veškerých informací se zastupitelstvo obce rozhodlo nechat připravit kompletní 

projektovou dokumentaci pro úpravu plochy pro technickou vybavenost a podat ji na stavební úřad 

Magistrátu v Českých Budějovicích, tak aby bylo možné celý projekt plochy pro technickou 

vybavenost obce dokončit. 

 
Návrh usnesení č.2/2/2024:  

Schválení přípravy a kompletního zadání (požadavků) pro vytvoření projektové dokumentace pro 

vybudování plochy pro technickou vybavenost obce p.č. 120/1, a to v rozsahu předloženého návrhu 

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Václav Paleček, 

Tomáš Suchý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 2/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 

Bod č. 3. Návrh SoD na akci „Změna užívání, zateplení a stavební úpravy 
obecního objektu v k.ú. Doubravice“ v rámci Operačního programu životního 

prostředí ČR 
Starosta Radim Šupka předložil zastupitelům kompletní informace týkající se návrhu SoD na akci 

„Změna užívání, zateplení a stavební úpravy obecního objektu v k.ú. Doubravice“. Na základě 

předchozích jednání byl připraven projekt pro zřízení Dětské skupiny v objektu Filipovce. Pro 

podání žádosti o případnou dotaci na realizaci akce, bylo potřeba doplnit projekt o další podklady: 

zpracování průkazu energetické náročnosti budovy (PENB), zpracování energetického posudku, 

zpracování odborného posudku chráněných živočichů. Aby mohla být dotace obci na realizaci akce 

poskytnuta je potřeba, aby při vlastní realizaci došlo ke snížení energetické náročnosti budovy (dle 

předloženého PENB) min. o 30 %. Proto bylo nutné připravit a dopracovat projektovou 

dokumentaci a kompletní zateplení budovy a změnu vytápění (tepelné čerpadlo) a  

zpracování projektové dokumentace pro FVE. Na základě tohoto se naskytla možnost dotace 

z programu OŽP, na zateplení a stavební úpravy objektu Filipovce, kterou zastupitelstvo schválilo, 

a proto bylo dopracována kompletní projektová dokumentaci a podána žádost z programu OŽP.  

Na základě zpracované projektové dokumentace je nyní vše připraveno, v případě přiznání a 



 

přidělení dotace, na případné stavební úpravy a zateplení Filipovce. Náklady na tyto 

stavební úpravy by dle položkového rozpočtu činili SO1 (Dětská skupina) 

2.316.220,26 Kč, SO2 (snížení energetické náročnosti objektu) 7.180.728,16 Kč a na toto by 

v případě schválení bylo možné čerpat dotaci ve výši 2.815.519,35 Kč a poté by také bylo možné 

žádat o dotaci 500.000 Kč na vybavení dětské skupiny a cca. 1 mil Kč na roční provoz dětské 

skupiny. Celkové náklady na rekonstrukci objetu, zřízení dětské skupiny a celkové snížení 

energetické náročnosti objektu Filipovce (FVE, tepelné čerpadlo, zateplení objektu) by neměli 

přesáhnout 6.681.429 Kč. Spíše se dá očekávat snížení ceny při vypsání výběrového řízení. 

Zastupitele si veškeré informace vyslechli a případné rozhodnutí bude učiněno až v následujících 

týdnech na základě názorů občanů obce. 

 

Bod č. 4. Řešení přeúčtování nákladů spotřeby el. energie a vody pro nájemce 
obecních prostor. 
Starosta Radim Šupka zastupitele informoval o současném stavu nákladů na energie pro obchod a 

hospodu a jejich následným přeúčtováním. Po diskusi došli zastupitelé k dohodě, že náklady na 

energie pro hospodu budou i nadále hrazeny z obecního rozpočtu, protože se v sále konají i obecní 

akce (kroužky, cvičení, schůze apod.). Jako kompenzaci bude po dohodě s Lucií Ribárovou, 

prováděna pravidelný úklid venkovní toalety pro návštěvníky hřiště a úklid vnitřních prostorů sálu 

pro obecní aktivity. 
 
Návrh usnesení č.3/2/2024:   

Schválení hrazení kompletních nákladů ze energie pro hospodu z obecního rozpočtu se současným 

závazkem pravidelného úklidu venkovních toalet a vnitřních prostor obecního sálu. 

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Václav Paleček, 

Tomáš Suchý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 3/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu 
 

 
Bod č. 5. Příspěvek (dar) na podporu a provoz prodejny v obci pro rok 2024. 

Základní informace k danému bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval 
zastupitelé, o potřebě schválení příspěvku na provoz obchodu v obci. Jako v loňském roce je navržen 
příspěvek (dar) ve výši 70.000 Kč. 
 
Návrh usnesení č.4/2/2024:  

Schválení darovací smlouvy na podporu a provoz prodejny v obci pro rok 2024 ve výši 70.000 Kč.  

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 4/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu 
 

 

Bod č. 6. Samoobslužný – chytrý box pro občany obce. 
Starosta Radim Šupka zajistil a předložil zastupitelům nabídku na koupi tzv. chytrého boxu pro 

občany od společnosti OX Point a.s., IČ: 09752251. Samoobslužný box by byl určený pro občany 

a veřejnost s možností doručení a vyzvednutí balíku v tomto boxu, a to od více společností 

(Balíkovna, WeDo, UPC, DPD apod.).  Předložena byla nabídka na box ve variantě č.1 CFG 16 za 

cenu 237.402 Kč vč. DPH. Měsíční poplatek za kompletní provoz a správu pak činí 2.500 Kč vč. 

DPH + prvních 6 měsíců je vše zdarma. Zastupitelé se shodli, že samoobslužný box by byl umístěn 

v centru obce k hasičárně. 

 

Návrh usnesení č. 5/2/2024:  

Schválení nákupu samoobslužného chytrého boxu dle předložené nabídka od společnosti OX Point 

a.s. pro občany obce.  

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 5/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu 



 

Bod č. 7. Informace o průběhu přípravy projektu na vytvoření 

projektové dokumentace pro novou komunikaci p.č. 103/1. 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Dne 23.2.2024 proběhlo jednání na OÚ 

za účasti projektanta společnosti ČEVAK (vodovod a kanalizace), projektanta pana Dudíka 

(komunikace) a všech majitelů dotčených pozemků. Na jednání byl předložen pracovní návrh na 

vybudování kanalizace, vodovodu a nové komunikace. Všichni zástupci dotčených pozemků 

s navrženým projektem souhlasí a jsou rádi za toto řešení. Na základě této pracovní verze došlo 

1.3.2024 k dalšímu jednání s panem Ing. Arch. Krupauerem o možnosti vedení a napojení 

vodovodu a kanalizace přes jeho pozemek, s tímto pan Ing. Arch. Krupauer souhlasí a může tedy 

být zpracována kompletní projektová dokumentace. Tak abych mohlo dojít k vybudování 

kanalizace, vodovodu a připojení okolních parcel, s následným vybudováním nové komunikace. 

 
Návrh usnesení č. 6/2/2024:  

Schválení přípravy kompletní projektové dokumentace kanalizace, vodovodu a nové komunikace 

p.č.130/1 dle předložených návrhů.  

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 6/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu 
 
 

Bod č. 8. Informace o průběhu prací projektu „Revitalizace návsi a sezení pod 
lípou“. 
Starosta Radim Šupka informoval, že po dohodě s realizační firmou Robert Hajný dojde do 

31.3.2024 k dokončení prací na kompletní revitalizaci návsi, a to včetně poražení a zasazení nové 

lípy. Starosta předložil možnosti výběru nové lípy, která by měla nahradit původní napadenou lípu. 

Zastupitelé po dohodě došli k závěru, že nechají výběr na odborníkovi a jeho realizační firmě. 

Výběr nové lípy tedy provede pan Robert Hajný. Jediné zdržení v realizaci se týká nového oplocení 

památníku, které bude hotové nejpozději do konce května 2024. 
 

 
Bod č. 9. Plán a příprava projektů k realizaci pro rok 2024. 
Starosta Radim Šupka předložil informační plán a možnosti realizace projektů v obci pro rok 2024.   

 

- dokončení rekonstrukce veřejného osvětlení v obci 

- dokončení projektu plochy pro technickou vybavenost obce na pozemku p.č. 120/1. 

- oprava hráze obecního rybníka spojená s revitalizací zeleně a vybavení v okolí rybníku. 

- dokončení projektové dokumentace pro vybudování kanalizace, vodovodu a nové 

komunikace p.č. 103/1 

- dokončení pasportu dopravního značení a pasportu komunikací obce 

- dokončení projektové dokumentace na rozšíření vozovky v Doubravickém kopci, chodníku 

od zastávek a přechodu pro chodce mezi zastávkami  

- realizace zprávy o uplatňování ÚP v obci a jeho následných změnách vycházející z této 

zprávy 

- rozhodnutí o možnostech realizace rekonstrukce obecního objektu Filipovec, spojených 

s umístěním dětské skupiny a celkovým snížením energetické náročnosti provozu objektu. 

 

 
Bod č. 10. Příprava podkladů pro „Zprávu o uplatňování ÚP obce“. 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o proběhlé schůzce pracovní skupiny k územnímu 

plánu obce, ve které byl za Spolek Filipovec Jiří sedlák jako předseda a Zdeněk Schaffelhofer ml, 

jako místopředseda spolku. Na základě jednání byly schváleny podklady pro přípravu zprávy o 

uplatňování ÚP obce Doubravice a možných následných změnách ÚP obce. Níže je seznam parcel, 

kterých se případné změny týkají: 

 

Pozemky, které by obec ráda zahrnula do plochy pro bydlení: 

- 562 (část pozemku, kde je to možné – ochranné pásmu přeložky silnice) 



 

- 570/1 (navazující část pozemku na pozemek 562 cca 2/3) 

 

Pozemky kolem statku „U Farků“, které je částečně možné zahrnout do plochy bydlení. Jsou mezi 

ochranným pásmem přeložky silnice, současnou silnicí a bio koridorem. 

- 499/1, 497/1, 497/2, 510/1 

 

Pozemky kolem produktovodu Čepro, které je částečně možné zahrnou do plochy bydlení (B).  

- 80, 583/1, 581, 594/1, 596/9, 596/10, 596/7 

 

Další požadované změny v ÚP obce: 

- Plocha OV8 = odstranit a nechat plochu bydlení (B) 1/2 a VS (1/2) 

- 86/1 část pozemku u silnice změnit jako plochu občanské vybavenosti (OV) pro možnost 

umístit plochu pro bio a tříděný odpad pro občany obce. 

- Pozemky změnit na plochu bydlení (B) nebo zahrady: 

o 135/1, 135/2, 135/3, 135/4, 135/5, 135/6, 135/7, 121/23 

 

Návrh usnesení č. 7/2/2024:  

Schválení pro přípravu zprávy o uplatňování ÚP obce Doubravice a možných následných změnách 

ÚP obce.  

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 7/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu 
 
 

Bod č. 11. Řešení možnosti darů (charita) pro rok 2024. 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který seznámil zastupitele se záměrem 

charitativně podporovat pouze projekty a občany obce Doubravice. Loni byla odsouhlasena částka 

ve výši 20.000 Kč pro rodinu Jarošů, která dar s díky odmítla. Letos jsme neobdrželi žádnou žádost 

o podporu od občanů obce, pouze žádosti od charitativních společností. Zastupitelé se shodli, že 

záměrem by mělo být podporovat především případné charitativní projekty a potřeby občanů obce.  

 

 

Bod č. 12. Ostatní 

a) Informace o termínu (4.3.2024) konečného přezkoumání hospodaření za 

rok 2023 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který informoval, že konečné 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2023 proběhne v pondělí 04.03.2024.  

 

b) Informace o připravované akci „Úklid obce Doubravice“ v rámci akce 

„Ukliďme Česko“ + II. ročník akce „Doubravický blešáček“ 

Starosta Radim Šupka informoval o připravovaném druhém ročníku akce „Ukliďme 

Doubravici“, která se bude tentokrát konat ve spojení s akcí „Doubravický blešáček“. Akce 

se budou konat v sobotu 6.4.2024. Proběhne úklid okolí Doubravice a celá obce bude 

vyčištěna čistícím vozem, který odstraní veškerou nečistotu z ulic (zbytky posypu, prachu 

a soli). 

 

c) Informace o termínu 27.4.2024 „Svozu velkoobjemového odpadu“ v obci 

Obdrželi jsme termín akce na Svoz velkoobjemového odpadu od Marius Pedersen a.s. Celou 

akci bude mít na starosti místostarosta Zdeněk Schaffelhofer ml., akce proběhne jako vždy 

ve spolupráci se zástupci SDH Doubravice. 

 

d) Informace o proběhlé kompletní inventuře obecního majetku 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitelé, že proběhla kompletní inventura obecního 

majetku a vše je v pořádku.  



 

Bod č. 13. Řešení situace obecních pozemků v Nedabyle 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který na ZO pozval i zástupce 

nájemců obecních pozemků. Jako první se ujali slova nájemníci obecních pozemků z Nedabyle, 

kteří předložili zastupitelům zjištěné informace o pronajatých pozemcích (ochranné pásmo VKP, 

problémy při vydatných deštích, vodovod přes pozemek). I přesto nájemci projevili zájem se 

zúčastnit případného záměru prodeje pozemků. Zastupitelé obce i nadále trvají na prodeji těchto 

nepotřebných pozemků mimo intravilán obce Doubravice a schválili přípravu záměru prodeje 

dotčených pozemků p.č. 135/1, 135/3, 135/4, 135/5, 135/6, 135/7 a 121/3 u obce Nedabyle za 

min. částku 2.000.000 Kč. 

 

Návrh usnesení č. 8/2/2024: 

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje přípravu záměru prodeje obecních pozemků p.č. 135/1, 

135/3, 135/4, 135/5, 135/6, 135/7 a 121/3 u obce Nedabyle za min. částku 2.000.000 Kč.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý), proti 1 (Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), zdržel se 0 

Usnesení č. 8/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 14. Schválení navýšení úvazku pracovníka OÚ  
Starosta Radim Šupka, předložil návrh na navýšení úvazku pracovnice OÚ Terezy Suché. Podmínky 

platné od 1.3.2024, hrubá mzda ve výši 26.500, -Kč, úvazek celkem 120 hodiny/měsíc. 

 

Návrh usnesení č. 9/2/2024:  

Schválení navýšení úvazku (na 120 hodin měsíčně) pracovnice OÚ Terezy Suché, se současným 

zvýšením hrubé mzdy na 26.500 Kč.  

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý 

a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml., Tomáš Suchý), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 9/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu 
 

 

Bod č. 15 Žádost o příspěvek na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizace 
Nová Ves 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který informoval o opakované žádosti ČSV 

z.s. Nová Ves o podporu. Po jednání se zastupitelé dohodli na podpoře v celkové částce 6.000 Kč 

na rok 2024.  

  

Návrh usnesení č. 10/2/2024: 

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje žádost o příspěvek na léčení včelstev ČSV z.s. Nová Ves 

v celkové částce 6.000, -Kč. 

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Václav Paleček, 

Tomáš Suchý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 10/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 
Bod č. 16 Žádost o vyjádření k projektované přípojce NN 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o doručení žádosti od spol. El-PROJEKT s.r.o. IČ: 

26026015 o vyjádření k projektové přípojce NN na p.č 131/2 manželů Srbených. Zastupitelé obce 

souhlasí s projektovou dokumentací. 

 
Návrh usnesení č. 11/2/2024: 

Zastupitelstvo obce Doubravice souhlasí s projektovou dokumentací na provedení přípojky NN od 

spol. El – PROJEKT s.r.o. IČ: 26026015 na p.č 131/2 manželů Srbených. 

 



 

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý, 

Václav Paleček, Tomáš Suchý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 11/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 

Bod č. 17 Dokončení úpravy rozvaděče a doplnění světel veřejného osvětlení 
v obci 
Základní informace k bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka, který informoval, že došlo 

k dokončení úpravy rozvaděče u “Erhartů“. Nyní dochází k dodělání posledních lamp v ulici “U 

Suchých“. Místostarosta Zdeněk Schaffelhofer ml., byl požádán o pokácení náletové třešně u domu 

č.p. 59.  

 
 
Bod č. 18 Informace o proběhlé kontrole Finančního výboru za 3 a 4.Q 2023 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o proběhlé kontrole Finančního výboru obce a 

předložil zastupitelům kompletní zápis z této kontroly. Kontrola proběhla zcela v pořádku. 

 

 
Bod č. 19 Schválení návrhů pasportu komunikací obce a pasportu dopravního 

značení obce 
Starosta Radim Šupka zastupitelům předložil návrh pasportu komunikací obce a pasport 

dopravního značení. Zastupitelé nad celou záležitostí vedli diskusi a měli k danému připomínky, 

které chtějí do pasportů zapracovat.  

Hlavní změnou u pasportu dopravního značení bude zrušení dopravních značek a hlavních silnic a 

místních komunikacích v centru obce. Nově se tak bude doprava v obci řídit pravidlem „přednost 

zprava“! Dojde také k omezení vjezdu vozidel nad 3,5t do obce. Vjezd bude povolen pouze v čase 

od 8:00 do 15:00 hodin. Od těchto kroků si zastupitelé slibují zklidnění dopravy v centru obce. 

Všechny připomínky se nyní předají zpracovateli k přepracování pasportů a jejich následnému 

předání ke schválení na PČR. Teprve po schválení PČR dojde k následným úpravám dopravního 

značení v obci. 

 

 
Bod č. 20 Schválení rozšíření komunikace v kata. území Doubravice 639/2 
Základní informace k bodu přednesl pan starosta Radim Šupka, který předložil zastupitelům 

nabídku na druhou etapu rozšíření komunikace v kopci p.č. 639/2. Nabídka od firmy 

ZEMTECHNIK CB s.r.o. IČO: 28156846 v celkové ceně 249.260, -Kč. Zastupitelé si nabídku 

prostudovali a souhlasí s realizací celé akce. 

 

Návrh usnesení č.12/2/2024:  

Schválení cenové nabídky a realizace akce rozšíření komunikace v obci Doubravice p.č. 639/2. 

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Václav Paleček 

a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml., Tomáš Suchý), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 12/2/2024 bylo přijato ve znění návrhu 
 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 22:30. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený           ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 



 

 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 

 

 

Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 7.3.2024 


